



Student Colloquium / Academic Podium

Contact /
Kontakt

Jasper Verlinden
Sabine Engwer

John F. Kennedy-Institut
für Nordamerikastudien

Abteilung Literatur
Lansstr. 7-9
14195 Berlin

student-colloquium@jfki.fu-berlin.de
www.student-colloquium.co.cc

The student colloquium of the John F. Kennedy-Institute is trying out a different format and we are inviting people from different departments and universities to present their academic papers, as well as participate with less formal texts or performances of various kinds. The Academic Podium is intended to provide a stage for your creativity and imagination, blurring the boundaries between academia and art, theory and practice. And for that, we will need your help.

We are very excited to find out about your projects and ideas, so do drop us a line if you are interested in participating in any way.

For further information please visit our website or write to us if you want to be included in our mailing list.

Your presentations can be held in either German or English.

Das studentische Colloquium am John F. Kennedy-Institut beginnt in einem neuen Format. Wir laden Studenten von den verschiedenen Instituten und Universitäten Berlins ein, mit akademischen Vorträgen und künstlerischen Darbietungen aller Art teilzunehmen. Das akademische Podium soll dabei als Bühne für Eure Kreativität und Ideen dienen, auf der die Grenzen zwischen Wissenschaft und Kunst, zwischen Theorie und Praxis, verschwimmen. Dafür brauchen wir Eure Hilfe: Wir freuen uns auf Eure Projekte und Ideen. Alles weitere erfahrt Ihr auf unserer Homepage, oder schreibt uns einfach, um in die Mailing-Liste aufgenommen zu werden.

Die Vorträge/Darbietungen können auf deutsch oder englisch gehalten werden.

John F. Kennedy-Institut für
Nordamerikastudien

Lansstr. 7-9
14195 Berlin

www.student-colloquium.co.cc
student-colloquium@jfki.fu-berlin.de

Mit Unterstützung der JFKI Cafété

